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Aan: Gemeenteraad van de gemeente Nijmegen, 
 
Wij willen graag uw aandacht vragen voor de ontwikkelingen en risico’s van 5G
straling.
 
Heeft u zich al verdiept in de nieuwe technieken van 5G en IOT (Internet of
Things)? Grote kans dat u denkt dat voor het invoeren van 5G geen keuzes meer
te maken zijn door de gemeente omdat het landelijk vast zou liggen. Graag
lichten wij u hierover voor alvorens u belangrijke beslissingen met
verstrekkende gevolgen gaat nemen.

Helaas moeten wij concluderen dat in veel gemeenten nauwelijks aandacht is
voor de gezondheidsrisico’s die 5G met zich meebrengt. 
Meer dan 200 wetenschappers hebben onlangs aan de noodrem getrokken. Deze
wetenschappers dringen erop aan géén 5G uit te rollen voordat de
gezondheidseffecten t/m 4G goed in kaart zijn gebracht. Er liggen al heel veel
bewijzen voor schadelijke gezondheidseffecten door dit soort gepulseerde
elektromagnetische velden. Een extra fijnmazig zendernetwerk zou desastreus
kunnen zijn voor de publieke gezondheid. Zie hieronder de tekst van het
“international 5g space appeal”:

“ We the undersigned scientists, doctors, environmental organizations and
citizens from 30 countries, urgently call for a halt to the deployment of the 5G
(fifth generation) wireless network, including 5G from space satellites. 5G will
massively increase exposure to radio frequency (RF) radiation on top of the 2G,
3G and 4G networks for telecommunications already in place. RF radiation has
been proven harmful for humans and the environment. The deployment of 5G
constitutes an experiment on humanity and the environment that is defined as a
crime under international law.” https://www.5gspaceappeal.org/the-appeal/
 
Hieronder ter informatie een drietal YouTube filmpjes:
 
Een onafhankelijke wetenschapper getuigt voor een jury over de risico’s van 5G
en het hanteren van verouderde normen: (10’)
https://www.youtube.com/watch?v=okG0HdBSf24   (Engels)

https://www.5gspaceappeal.org/the-appeal/
https://www.youtube.com/watch?v=okG0HdBSf24


De lezing van een arts uitgenodigd door gemeente Den Haag  (25’):

https://m.youtube.com/watch?feature=youtu.be&v=x2EmVACuwx4
  (Nederlands)

 
Een interview van de wetenschapper Martin Pall (10’):

https://youtu.be/-eQzy0O9Hk8  (Engels)

  
Het is tekenend dat de grote verzekeringsmaatschappijen zich hebben
gedistantiëerd van schade veroorzaakt door elektromagnetische velden. 
 
Het is van groot belang dat u, de lokale politici, volledig en onafhankelijk bent
geïnformeerd over 5G. Wij hopen dat de gemeente Nijmegen de belangen van de
gezondheid van de inwoners en het milieu boven die van de telecombelangen
zet. De gemeente kan zich daarbij beroepen op het voorzorgprincipe. Er is
namelijk “plausibel risico”.
Er zijn al andere gemeenten die bewust  niet geïnvesteerd hebben in deze
technologie. Bijvoorbeeld de Utrechtse Heuvelrug waar alle partijen van links
tot rechts zich uitvoerig hebben laten informeren door onafhankelijke partijen.
Daarna hebben zij zich unaniem tégen de invoering van slimme toepassingen en
5G op lantaarnpalen gekeerd. Zij eisen eerst nadere informatie over de
gezondheidseffecten en privacyrisico’s. 
 
Men wil de 5G technologie landelijk zo snel mogelijk invoeren, zelfs zonder
bewijs dat het veilig is.
 
Zijn de inwoners van de gemeente Nijmegen wel op de hoogte van alle voor- en
nadelen van 5G? 
 
Mocht u vragen hebben dan zijn wij u graag van dienst!

Met vriendelijke groet,

Elizabeth van Daalen, drs. Kunstgeschiedenis en Spraak- en Taalpathogie,
 te Nijmegen 

Telefoon: 
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https://youtu.be/-eQzy0O9Hk8



